

Get involved in this year's Peer Review Week -- 21- 25 September 2020

加入今年的同行评议周——2020年9月21至25日

Find out how you and your organization can join this year's Peer Review Week activities dedicated to "Trust in Peer Review"

有关您和您的组织如何参加今年主旨为“信任同行评议”的同行评议周活动

In this time of uncertainty, ensuring that peer review is trustworthy has never been more important. We invite all scholarly and scientific societies, researchers, editors, publishers, librarians, universities, funders, and anyone interested in the advancement of high-quality research to join us during Peer Review Week (PRW) for this celebration and learning experience. This year's theme is Trust in Peer Review — and there is still time to get involved! 在这个充满不确定的时代，确保同行评议是可信的显得尤为重要。我们邀请所有学术和科学团体、研究人员、编辑、出版商、图书馆、大学、资助者和任何对高质量研究的推进感兴趣的人，在同行评议周期间加入我们，体验这次盛会和学习经历。

For example, you might want to:

Host a webinar

Submit a video to the [Peer Review Week YouTube channel](#)

Organize a virtual panel discussion

Write and post a blog

Organize or participate in a peer review themed social media campaign

Attend one of the PRW [Reddit AMAs](#) — or organize your own

Join the discussion on Twitter [@PeerRevWeek](#) #PeerRevWeek20 #TrustInPeerReview

例如，您或许想要：

举办网络研讨会

向 YouTube 的“同行评议周”频道提交视频

组织线上小组讨论

撰写或发布博客

组织或参加以同行评议为主题的社交媒体活动

在 Reddit 和 AMAs 上参与 PRW 话题，或者自行发起 PRW 相关话题

在 Twitter 上参与@PeerRevWeek，#PeerRevWeek20 #TrustInPeerReview 话题讨论

However you decide to celebrate this year's Peer Review Week, please let us know so that we can help promote it on our website!

无论您选择用哪种方式庆祝今年的同行评议周，都请告知我们，以便我们可以在我们的网站上进行宣传！

About Peer Review Week

关于同行评议周

Peer Review Week is a global event celebrating the essential role that peer review plays in maintaining scientific quality. It brings together individuals, institutions, and organizations committed to sharing the central message that good peer review, whatever shape or form it might take, is critical to scholarly communications. We organize events, webinars, interviews, and social media activities.

同行评议周是一年一度的全球性活动，旨在庆祝同行评议在保持科学质量方面的重要作用。本次活动汇集了个人、机构和组织，致力于以任何方式或形式共享优秀的同行评议重要信息，这对于学术交流至关重要。我们组织各种活动、网络研讨会、访谈和社交媒体活动。

Further Information

更多信息

If you would like to get involved, are planning a PRW event, or have any questions or ideas, please contact us at peerreviewweek@outlook.com

如果你想参与同行评议周，或有任何疑问，请发送邮件至 peerreviewweek@outlook.com.

Please refer to the [Peer Review Week website](#) for information about the participating organizations and updates about PRW 2020.

请关注“同行评议周”官方网站获取 PRW2020 更多更新的参与信息

<https://peerreviewweek.wordpress.com/>

We encourage you to forward this announcement to other people in your networks!

我们非常鼓励您将此公告转发给同行人士！